
Incompliments i prioritats

L’abril  del  2015 el  Ple, a proposta d’ERC, va aprovar la creació del “consell  de redacció dels
mitjans de comunicació públics de Riudoms”.Ha passat més d’un any i encara no s’ha creat ni se
n’ha parlat més.

Els  tres  grups  que  formem el  Consistori  estem d’acord  en  la  redacció  del  ROM (Reglament
d’Orgànic  Municipal)  i  que  s’ha  de  fer  en  consens  entre  tots.  També hi  hem d’incloure  a  la
ciutadania. 

ERC-Avancem ha mantingut contactes amb l’equip de govern de CiU sobre aquest tema i s’ha
ofert a col·laborar. La resposta: s’hi està treballant. D’això en fa sis mesos.

L’Ajuntament  té  unes  obligacions  vers  la  presentació  dels  seus  comptes,  igual  que  la  resta
contribuents, tant particulars com empreses. La llei és clara, i diu que “la Comissió Especial de
Comptes s’ha de reunir abans del 1 de juny de cada any per revisar els comptes generals de la
corporació”. Aquest escrit s’ha redactat el 18 de juliol i la comissió encara no s’ha convocat ni
s’han presentat els comptes de l’any 2015 per la seva aprovació.

Aquests són tres exemples del que, en aquest primer any de legislatura i des del nostre punt de
vista, no està gestionant correctament l’equip de govern de CiU.

Per  descomptat  que  l’equip  de  govern  també  fa  coses  bé.  No  tot  és  dolent.  I  així  ho  hem
reconegut en diverses ocasions en les sessions plenàries, però ens dóna la sensació que les
actuacions prioritàries són aquelles que més es fan notar. 

Des d’ERC-Avancem hem estès la mà al govern municipal des del primer dia de la legislatura per
tal  de  treballar  conjuntament  per  a  un bé comú:  RIUDOMS.  De  moment,  però,  hi  han altres
prioritats.


